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Zápis z jednání kulturní komise č. I 

 

 

Datum konání: 29. 1. 2019 

Místo konání: malá zasedací místnost rady města, budova radnice 

Přítomni: Mario Kudela, Ing. Jarmila Sukopová, Mgr. Jana Truschingerová, Mgr. Jovanka 

Rybová, Ing. Bc. Pavel Celý, Jana Střížová, Luboš Cahlík, MUDr. Alena Černeková, Daniel 

Čmelík 

 

Omluveni: Jiří Klajn, BcA. Nikol Patíková   
                

Hosté:        PaedDr. Ilona Slaninová      

             

Zapisovatel(ka): Dana Sedláčková 

Ověřovatel(ka): Mario Kudela 

Čas jednání: 16:30 – 17:20  

Program jednání: 

1. Seznámení s činností kulturní komise (KK) 

2. Různé 

Členové komise zvolení pro volební období 2018 až 2022 zahájili jednání za přítomnosti 9 

svých členů, (viz prezenční listina), 2 členové se z jednání omluvili. Předseda úvodem členy 

komise přivítal a konstatováním, že komise je usnášení schopná, se přítomní členové KK 

věnovali výše uvedeným bodům programu jednání. 

Průběh jednání:  

 

 

1. Seznámení s činností kulturní komise  

 

Členové komise obdrželi předem jednací řád komisí Rady města Kyjova, se kterým se 

seznámili jednotlivě. V úvodu jednání jim byl také předložen formulář Prohlášení 

mlčenlivosti člena komise rady města a bylo jim předáno Osvědčení o zvolení člena kulturní 

komise.  
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Komise je poradním orgánem rady města (RM) a jedním z jejích úkolů, mimo jiné je, věnovat 

se a posoudit žádosti podané do Dotačního programu na podporu kultury. Vzhledem k tomu, 

že během příštích dnů se komise bude věnovat projednávání žádostí podaných do Dotačního 

programu na podporu kultury v roce 2019 a bude jednotlivé žádosti pečlivě hodnotit, byl 

členům KK rovněž již předem odeslán seznam zaregistrovaných žádostí. O těchto 

informovala také vedoucí OŠK a upozornila, že některé z evidovaných žádostí byly podány 

opět na neaktuálním formuláři. Seznámila též členy komise, že byla zaevidována i jedna 

žádost o udělení Individuální dotace z rozpočtu města Kyjova v oblasti kultury, kterou je 

potřeba projednat na příštím jednání komise.  V souvislosti s přípravou hodnocení žádostí 

navrhl předseda způsob, jak nejefektivněji postupovat. 

Návrh předsedy KK: stanovit pracovní skupinu, která předem všechny žádosti pečlivě  

a objektivně ohodnotí a dle platných kritérií jim přidělí patřičné bodové hodnocení, následně 

pak během jednání KK, za přítomnosti všech svých členů navrhne jednotlivým žádostem 

příslušné částky, které budou následně doporučeny ke schválení RM či zastupitelstvu města, 

popř. projedná sporné dokumenty.  

Hlasování (9-0-0) 

Výsledek hlasování: 9-0-0, pro-proti-zdržel se 

Členové pracovní skupiny byli stanoveni. Termín jednání pracovní skupiny 18.2.2019  

v 9.00 h na odboru školství a kultury (OŠK). 

Hlasování (9-0-0) 

Výsledek hlasování: 9-0-0, pro-proti-zdržel se 

Úkol: tajemník komise elektronicky zašle členům KK všechny žádosti, včetně Žádosti  

o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Kyjova a všechny potřebné podklady. 

2. Různé 

 

Vedoucí OŠK informovala přítomné o přípravě akcí v souvislosti s výročím 30 let  

od sametové revoluce a vyzvala členy KK, pokud projeví zájem a nějakým způsobem by se 

rádi do příprav zapojili, aby kontaktovali OŠK.   

 

 

Zapsala: Dana Sedláčková  

Ověřil: Mario Kudela 


